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Szanowny Panie Prezydencie 

Na wniosek i prośbę mieszkańców proszę o informację dlaczego drzewa przy ul. Bydgoska

24 na terenie Giełdy Hurtowej,  za  budynkiem Rolno-Przemysłowego Rynku Hurtowego „Giełda

Hurtowa” S.A. zostały wycięte? Mieszkańcy informują mnie, że stało się to około 2 lata temu. Na

mapach google z 2017 widać, że drzewa są okazałe, zielone i nie mają żadnych ubytków. 

Karolina Jaczewska-Szymkowiak

    Radna Rady Miejskiej Legnicy


